
Minnesanteckningar Bymöte 2015-10-20

Närvarande: Bodil, Bernt Tyrebo, Stig Nilsson, Ingrid J, Kristina E, Anders Lundin, 
Axel Lundin, Carl- Göran, Örjan, Leif Ögren, Ingegerd Ekerbo, Sören, Gunnel 
Palmqvist, Erik-Olov, Stig Engström, Gunnar O, Gösta, Inez, Brendt, Margareta N, 
Wilma, Stefan N, Gun-Britt, Leif Lundberg och Lotta.

¤ Vägproblemet, vad ska man göra åt problemet? Ring 0771-921921 länsväg 748
Gun-Britt föreslår: "Bättre grus!" 

¤ Rapport från Väglysegruppen Carl-Göran, Örjan o Erik-Olof: 
1.Se Offert från Elkedjan samt Protokoll från styrelsemöte 15-10-13.
2. Förslag att avverka på byns Allmänning se Protokoll 15-10-13.
Diskussion om hur elen ska dras, underskrift från samtliga fastighetsägare m.m.

¤ Rapport av Carl-Göran om Bredband: Ansökan inlämnad i juni till Jordbruksverket. 
Handläggning sker på Länsstyrelsen. Kompletteringar till ansökan kommer att 
krävas. Branschkunskap krävs för att formulera ansökan rätt. Beslut kan tidigast 
komma efter nyår.

¤ Presentation av ideer runt byns arrangemang i framtiden.

Kort information om:
¤ Hela Sverige ska leva-möte och Centermöte.
¤ Hyra för husvagnsägare på bygdegården
¤ Inredning av vindsrummet
¤ Tjej-kvällar
¤ Kylskåpet på skolan är trasigt

Styrelsen bjöd på gott Fika!


